
Nõmme huvikool loobub majast
Nõmme Noortemaja ametist lahkav direktor 
tegi ettepaneku anda huvikooli kõige esin
duslikum hoone linnaosa valitsusele.

Noortemaja töötajad ja lapsevanemad 
kardavad, et pool sajandit tegutsenud hu
vikooli majad lähevad müüki ning ringid 
kolivad kõledasse Valdeku kooli. Viimaseid 
päevi Noortemaja direktor Priit Pramann 
ütleb, et konkreetset müügiplaani pole. “Sel
lest on juttu olnud. Majade ühtekokku vii
mine annaks majanduslikku efekti.”

Nõmme linnaosa vanem Hanno Pev- 
kur võtab aga ettepanekut tõsiselt. Hu
vikooli kolimine võimaldaks nende nel
jast majast kaks maha müüa. Kolmandas
se, Nurme tänaval asuvasse esinduslikku 
funkstiilis majja koliks linnaosavalitsus, 
mis on praegu samuti laiali kolmes majas. 
Need müüdaks omakorda maha.

Majade müügist saadud tulud ületaks

Valdeku gümnaasiumi ja  Nurme tänava 
majade remondikulud Pevkuri hinnangul 
mitme miljoni võrra. Ainuüksi linnaosava
litsuse võit kommunaalkulude pealt oleks 
200 000 krooni aastas. “Olen edastanud 
selle ettepaneku linnapeale. Kui ka voliko
gu plaani heaks kiidab, siis enne tuleva 
aasta augustit ei juhtu kindlasti midagi,” 
täpsustab Pevkur kolimiskava.

Nõmme Noortemajas tegutseb üle 30 
ringi, mida juhendab 40 õpetajat. Pärast 
koolipäeva käib huviringides 1500 last 
Nõmmelt ja  teistest linnaosadest.

Pramann asub augustist tööle tehni
lise teeninduse osakonna juhina kinnis
varahooldusfirmas Minu Vara. Mõne aja 
eest sai ettevõtte tegevjuhiks tema õde, 
endine Eesti Loto juht M onika Salu. 
Huvikooli uue direktori konkurss kuu
lutatakse välja septembris.


